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El Sr. Alcalde li diu que el que s’ha dit és que es reglamentaran les 
bonificacions.
El Sr. Zaragozà diu que no havien pensat de ficar-les a 
l’ordenança.
El Sr. Alcalde li pregunta si s’ha llegit l’ordenança.
El Sr. Zaragozà diu que sí.
El Sr. Alcalde li diu que pareix que no.

Demana la paraula el Sr. Viol i diu que s’ha passat per comissions 
participatives, que si preguntara a la gent que ha vingut li diran si 
s’ha pensat o no en les bonificacions i si es portava al cap el fer un 
reglament o no fer-lo.

4rt. APROVACIÓ D’ORDENANÇA REGULADORA DE SUB-
VENCIONS A ASSOCIACIONS LOCALS. Se sotmet a la con-
sideració del Ple l’ordenança reguladora de subvencions a asso-
ciacions locals, que ve derivada de la llei  de subvencions, que 
s’estableix un procediment per que totes les depeses estiguen 
justificades.
La regidora Sr. Montull Rodrigo diu que vol fer un resum de 
l’ordenança:

Mitjançant esta ordenança s’estableixen les bases a  les que 
s’hauran d’acollir les associacions del poble de les Coves per tal 
d’accedir a les ajudes destinades al finançament d’activitats es-
portives i culturals. La concessió d’ajudes tindrà com a un dels 
objectius fonamentals el millorar de forma qualitativa i quantitativa 
les activitats culturals i esportives del nostre municipi. 

A continuació fa un resum dels anexos que conté l’ordenança i ex-
plique que la redacció d’esta ordenança va ser comentada en una 
reunió que es va fer amb les associacions i que ara es tornarà a fer 
una altra reunió per a explicar-los com es te que fer la tramitació.

El portaveu del Grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que volien 
fer dos peguntes, la primera és que el punt 5.1. diu que la selecció 
prèvia la realitzara el regidor corresponent, la pregunta és si només 
serà una persona l’encarregada de triar les subvencions que són 
aptes i no aptes?

La Sra. Montull diu que s’estudiarà per l’equip de govern i 
s’aprovaran pel Sr. Alcalde, però que les subvencions ja estan 
pressupostades i es distribuiran d’acord amb estes bases.

El Sr. Zaragozà diu que aquest punt sobra, perquè el punt dos diu 
“els regidors atenent les sol·licituds presentades.....”

La Sra. Montull diu que no sobra, perquè fins ara s’han repartit 
les subvencions d’una manera un poc estranya, perquè es do-
naven sense tenir en compte l’activitat que feia o la finalitat de les 
activitats de cada associació, i així s’adequarà a les activitats que 
faran.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que l’altra pregunta és que l’ordenança 
diu “ els regidors”, i que els regidors són els nou que hi ha ara a 
la taula.

La Sra. Montull diu que com la convocatòria parle de les regidories 
de cultura i esports diu que es refereix als regidors de la comissió 
de cultura i educació i als regidors de la comissió de joventut, 
festes i esports.

El Sr. Zaragozà Muñoz demana que es fique a l’ordenança que 
“els regidor de cultura i esports seran els encarregats de...”

S’acorda introduir esta modificació.

Sotmesa la proposta a votació per unanimitat s’acorda:

1/ Aprovar el text de l’ordenança citada. 
2/ Exposar al públic aquest acord mitjançant edictes en el tauler 
d’anuncis i en el Butlletí Oficial de la Província, pel termini de trenta 
dies hàbils, a contar des del següent al de la publicació en aquest, 
a l’efecte que els interessats puguen examinar-lo i presentar les 
reclamacions que estimen oportunes. 
3/ Que en el cas que no es presentessen reclamacions en aquest 
termini, l’ordenança es considerarà aprovada definitivament, i es 
procedeix a la publicació del text íntegre. 

5é. APROVACIÓ D’ORDENANÇA REGULADORA D’ UTILIT-
ZACIÓ DE LOCALS MUNICIPALS. Se sotmet a la consideració 
del Ple l’ordenança reguladora d’utilització de locals municipals.

La regidora Sra. Montull Rodrigo explique que és una ordenança 
que regule la utilització de tots els locals de propietat municipal i 
que el funcionament de totes les dependències no sol comporta la 
realització d’un esforç humà i econòmic, sinò també la necessitat 
de regular la seva utilització, que els centres són de propietat mu-
nicipal i per tant competeix a l’Ajuntament establir les normes mí-
nimes per al seu correcte funcionament i per a l’ús general amb les 
degudes condicions de manteniment i disponibilitat. Que la titula-
ritat municipal ha de comportar la preferència de l’Ajuntament per 
a la programació i execució de les seves pròpies activitats. Que 
també regule la present ordenança el bon ús de les instal·lacions, 
la responsabilitat pels desperfectes que puguen ocasionar-se, 
el procediment i la competència per a atorgar les autoritzacions 
d’ús dels locals. Que s’estableixen també els usos dels locals que 
sempre hauran d’obeir a l’interès general. Que les instal·lacions 
estan destinades a la realització d’activitats culturals, esportives 
o socials, i s’exclouen expressament les activitats que atenguen 
interessos particulars d’una o vàries persones, perquè pensen que 
es necessària esta regulació a fi que tots tinguen especial cura 
en mantenir en correcte estat de funcionament les instal·lacions, 
ja que la recuperació i reparació va a càrrec dels diners públics i 
s’ha d’evitar fer un mal ús d’ells. Que mitjançant esta regulació es 
podrà evitar que l’ús dels locals puga obeir a interessos personals, 
arbitraris i discriminatoris per part de l’equip de govern de torn, tal 
i com ha succeït en alguna ocasió.

El portaveu del Grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que li pareix 
be l’ordenança, però que pareix molt elevada la fiança que es fica 
per a algunes associacions, i que es deuria concretar més pel ti-
pus d’activitat, con ball o revetlla

La Sra. Montull diu que desperfectes igual es poden fer amb un 
acte o altre. I que per la seva naturalesa la fiança es restituïts, i si 
els desperfectes són major s’afegirà la diferència.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que li pareix molt llarg el termini de 
quinze dies d’anticipació per demanar el local.

La Sra. Montull diu que els casos particulars es mirarà, però que 
es té que posar un termini només per fer una previsió i que no se 
solapen.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que es podria ficar que les persones 
que lo demanen fora de termini s’estudiarà en cada cas.

A tots el presents els pareix bé que es fique.


